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ZÁPIS 
z 3. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 13. 04. 2015 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 19 
Omluveni: 0  

Přišli později: 2 - Marie Štolpová (16.57 hod.), Ing. Helena Kocábová (17.13 hod.) 
Zapisovatelé: Ing. Jana Florianová, Bc. Lucie Vyžrálková 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Milan Jelínek, Ing. Vladimír Lang 
Návrhová komise: Ing. Lenka Dobešová, Josef Zpěvák, Mgr. Petr Lang, Mgr. Michaela Oliwin-
ská  
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
3. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.09 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 19 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě.  
 
 
Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály. K programu dnešního zastupitelstva sděluji, že 
k bodu číslo 15 jste dostali doplněný materiál, který je v souladu s doporučením komise pro rozdělení 
VFP. Zároveň navrhuji, aby diskuze probíhala ke každému bodu zvlášť. Nyní se táži, má-li někdo jiné 
doplnění programu? Nemá. Nechám tedy o programu dnešního ZM hlasovat.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. Milan Jelínek, Ing. Vladimír Lang 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 - LANG Vladimír, Ing.   
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Lenka Dobešová, Josef Zpěvák, Mgr. Petr Lang, 
Mgr. Michaela Oliwinská 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVIC-
KÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 -  LANG Petr, Mgr., DOBEŠOVÁ Lenka, Ing.   
 
Starosta - Zápis z minulého zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny žádné 
připomínky, bude tedy uložen do archivu, taktéž usnesení.  
 
 
2. Interpelace 
V tomto bodě nebyl projednáván žádný příspěvek.  
 
 
3. Jednací řád ZM Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta - V souladu s usnesením 2. ZM konaného dne 2. 3.2015 v příloze znovu předkládám 
k projednání a schválení text nového Jednacího řádu ZM. V textu je zapracován Dodatek č. 1 ze dne 
13. 12. 2010. Rozhodnutí ve věci jednacího řádu ZM je v souladu s § 96 zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, v pravomoci ZM. Měli jste všichni možnost se s ním seznámit. 
Jsou k němu připomínky? Ing. Šlapanský – v této podobě to může zastupitelům vyhovovat, ale já to 
nepodpořím. Jde o část u té diskuze. Vadí mi to tam, myslím si, že je to lehce nadbytečné, není k tomu 
do dneška žádný racionální důvod.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Jednací řád zastupitelstva města v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladi-
mír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 3 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing.    

      Zdrželi se: 0  
 

 
4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta – V příloze Vám předkládám materiál pro kontrolu úkolů uložených RM a ZM. Materiál byl 
doplněn o úkoly uložené na 2. ZM ze dne 2.3.2015 a 8. schůzi RM ze dne 17.3.2015. V materiálu jsou 
vypuštěny splněné úkoly projednané na minulém ZM. Kontrola úkolů RM a ZM patří do samostatné 
působnosti města dle § 35 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – představuje materiál týkající se uvedených usnesení.  

• Usnesení ze 7. schůze RM konané dne 03. 03. 2015 
• Usnesení z 8. schůze RM konané dne 17. 03.2015 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 
 
 
6. Zápis z 2. schůze Finančního výboru konaného dne 31. 03. 2015 – předkládá Mgr. Tomáš 

Třetina, starosta města 
 
Starosta – zápis jste dostali, jistě jste se s ním seznámili. Než-li předám slovo předsedovi Finančního 
výboru, chci ještě něco říct k bodu č. 2 – hotel Moravský Krumlov. Vysvětlím, o co se jedná. Město 
Moravský Krumlov dostalo písemnou nabídku od majitelky hotelu. Je zde uvedená cena 11 000 000,- 
Kč. Vzhledem k tomu, že na hotelu vázne spousta insolvencí, věcí, které je nutno dořešit, nyní žádám 
ZM o jednoduché usnesení a to, že ZM bere na vědomí informaci o nabídce k odkupu hotelu a nabídce 
pro město Moravský Krumlov k odkupu hotelu a pověřuje starostu dalším jednáním v dané věci.  
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Mgr. Košíček – FV se sešel poprvé. V bodech, které jsou v materiálu, byl asi nejvíc diskutován bod  
č. 1 a bod č. 2. Představa FV byla taková, a FV od toho také město Moravský Krumlov tento výbor 
má, aby bylo docíleno největšího finančního přínosu pro město. FV diskutoval především možnosti 
vydražení nájmu, aby byl výnos pro město maximální. Na druhou stranu jsme vnímali také potřebu 
nějakým způsobem vyjít vstříc podnikatelům, kteří třeba jsou dlouhodobě s městem v nějakých nájem-
ních vztazích, a proto jsme tam doporučili ponechat část pozemků na zvážení RM. Pokud by potřebo-
vala s některými podnikateli vykomunikovávat případné směny a podobně. To je k bodu 1. Hotel 
okomentoval pan starosta. K tomu není asi potřeba nic říkat. Závěrky přímo řízených organizací byly 
předloženy ve velmi precizním zpracování. V podstatě paní inženýrka Florianová byla schopna nám 
okomentovat všechny položky. Neshledali jsme žádný problém. Parkovací pruh u Pekárny jsme po-
stoupili k dalšímu jednání s majitelem. Modernizace Sběrného dvora … tam vznikla jediná alternativa, 
ještě jsme zvažovali možnost, doporučení RM, aby zvážila především ve spolupráci s novým ředitelem 
nově vznikající přímo řízené organizace možnost sloučit nějakou modernizaci Sběrného dvora 
s výstavbou administrativní budovy. Ale to je na zvážení, spíš asi pro ředitele. Diskutovali jsme, zda 
by nebylo vhodnější nějakou tu garáž v „TaZS“ zbourat, zrušit. To je opravdu na diskuzi. A to by bylo 
v podstatě vše.    
 
 Program: 

1. stanovení výše nájmu u zemědělsky využívaných pozemků 
2. hotel Moravský Krumlov 
3. účetní závěrky PO města 
4. místní komunikace Pod Hradbami 
5. parkovací pruh u pekárny Ivanka 
6. modernizace sběrného dvora 
7. rozpočtová opatření č. 1,2/2015 
8. plán oprav SMM pro rok 2015 

 
Ad 1) stanovení výše nájmu u zemědělsky využívaných pozemků:  

doporučení finančního výboru: 
- sjednání doby nájmu na dobu neurčitou s jednoroční výpovědní lhůtou 
- část vyčlenit pro místní podnikatele, zbytek vydražit jako celek 
- cena nájmu – 3 000,00 – 3 500,00 Kč / ha 
- sjednání nájemní smlouvy podmínit souhlasem nájemníků s komplexní pozemkovou úpravou 
- FV upozorňuje na časovou naléhavost řešení nájemních vztahů 

 
Ad 2) hotel Moravský Krumlov 

- nabídková cena pro město činí 11 mil. Kč plus daň z převodu 
- aktuální finanční rezerva města k přerozdělení činí 8,2 mil. Kč 
- v případě nákupu nemovitosti je nezbytné řešit budoucí provoz budovy (známé návrhy: byty 

s pečovatelskou službou, zachování restaurace, malý pivovar); 
doporučení finančního výboru: 

- nákup realizovat a celý nákup financovat z úvěru, přičemž v rámci investičního úvěru bude 
sjednána možnost mimořádných splátek z kapitálových příjmů města (prodeje bytů) 

- pověřit RM přípravou kupní smlouvy na nákup hotelu, současně vysoutěžit poskytovatele úvě-
ru 
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Ad 3) účetní závěrky PO města 
- členům finančního výboru byly předloženy účetní závěrky PO města 
- vzhledem k tomu, že RM již schválila přerozdělení příslušných hospodářských výsledků, in-

formace byly vzaty na vědomí 
 
Ad 4) místní komunikace Pod Hradbami 

doporučení finančního výboru: 
- jednosměrná komunikace 
- omezit tonáž 
- neřešit parkování 
- vybudovat chodník po celé délce komunikace 

 
Ad 5) parkovací pruh u pekárny Ivanka 

doporučení finančního výboru: 
- vstoupit do jednání s majitelem pekárny ohledně spolufinancování investice 
- doporučení výše příspěvku: minimálně ¼ z projektové ceny investice 

 
Ad 6) modernizace sběrného dvora 

doporučení finančního výboru: 
- zvážit rozšíření administrativní budovy pro budoucí potřeby Správy majetku města  

 
Ad 7) rozpočtová opatření č. 1,2/2015 

- členům FV byla okomentována jednotlivá rozpočtová opatření 
- informace byla vzata na vědomí 

 
Ad 8) plán oprav majetku SMM pro rok 2015 

- na příští jednání finančního výboru bude pozván i ředitel SMM p. Kabelka s tím, že by měl 
mít vyhodnocené priority jednotlivých požadavků na opravy 

 
Obecně bylo konstatováno, že vzhledem k povaze projednávaných materiálů budou zváni k jednání FV 
i příslušní odpovědní pracovníci, kteří jsou schopni okamžitě reagovat na dotazy členů FV.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru konaného dne 31. 03. 
2015.  
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o nabídce na odkup hotelu a pověřuje starostu 
města dalším jednáním. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
7. Rozpočtová opatření č. 1, 2/2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 
Starosta – čte materiál.  
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 1/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 54,4 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 54,4 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 2/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 1 546,9 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 1 546,9 tis. Kč 

 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních Částka (v tis. Kč) 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 2 008,10 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 1 730,00 
Rezerva pro přípravnou činnost 1 500,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 8 264,40 
  
celkem 15 502,50 

 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1, 2/2015 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
 
 
8. Sloučení PO TaZS a SMM Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – nejdříve přečtu důvodovou zprávu. S tím, že je přítomna Mgr. Palátová. Je přítomen pan 
Jiří Čemerka i pan Zdeněk Kabelka. Je možnost následně o předložené zprávě diskutovat. Návrh usne-
sení je poměrně složitý. Postupně se k němu probereme. V důvodové zprávě je vysvětleno vše, co vy-
světleno být mělo. Chronologie procesu sloučení PO města jest poměrně jasná. Následně máme také 
předloženou koncepci fungování rozvoje PO předloženou vítězným kandidátem.  
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V této chvíli já nemám potřebu nějakého dalšího úvodu. Čili otevírám nyní rozpravu. Mgr. Ziegler – 
chci se zeptat pana Čemerky, která z té organizační struktury, kterou propaguje … tady jich je několik 
na konci … jak to bude vlastně vypadat. A pak bych se chtěl ještě zeptat, jestli uvažuje o zaměstnání 
současného ředitele SMM a na jaké funkci. Pan Čemerka – z organizačních struktur, které tam jsou 
… dojde k rozdělení na technicko-provozní úsek a ekonomicko-správní úsek. Při výběrovém řízení 
jsem zdůraznil členům výběrové komise, že organizační struktura jako taková se bude tvořit od 01. 01. 
2016 a do té doby bych se prostě potřeboval seznámit se všemi pracovními smlouvami, pracovními 
úvazky, s lidmi, kteří tam pracují. Abych dokázal zhodnotit vytíženost a dle toho bych upřesnil organi-
zační strukturu. Ano, v současné době počítám s panem Kabelkou na post jednoho z vedoucích pra-
covníků. Starosta – další přihlášku nevidím. Dobře, v této chvíli ukončím rozpravu a budu číst jednot-
livá usnesení a budeme hlasovat o jednotlivých bodech tak, aby bylo jasno, o čem se bavíme.     
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov  schvaluje sloučení příspěvkových organizací 
zřizovaných Městem Moravský Krumlov (zřizovatel), Správa majetku města Moravský 
Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00839043 a Technická a zahradní správa Moravský 
Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00150118 s tím, že nástupnickou organizací, na kterou 
přecházejí práva a povinnosti organizace slučované dle § 27 zákona č. 250/2000 Sb., vč. práv  
a povinností z pracovněprávních vztahů, je Správa majetku města Moravský Krumlov, 
příspěvková organizace, IČ 00839043, s účinností ode dne 1. 1. 2016. Technická a zahradní 
správa Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00150118, sloučením zaniká. 
  
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov  schvaluje změnu názvu příspěvkové organizace 
Správy majetku města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00839043, na Služby 
města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, a to s účinností ode dne 1. 1. 2016.  
 
Starosta – zeptám se, promiňte, přerušuji hlasování. Má někdo návrh na samostatné hlasování či mohu 
nechat hlasovat o všech usneseních en bloc? Nebude vám vadit, když budeme hlasovat o celém jen 
jednou nebo potřebujete hlasovat o každém zvlášť? Všichni – dohromady.  
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Zastupitelstvo města Moravský Krumlov  schvaluje rozšíření předmětu činnosti o činnosti 
zanikající příspěvkové organizace, tj. následující činnosti, a to s účinností ode dne 1. 1. 2016: 

• čištění města a zimní údržba komunikací  
• odvoz komunálního odpadu, provoz sběrného dvora 
• údržba veřejné zeleně a veřejných ploch 
• údržba veřejného osvětlení a hodin 
• péče o městské pohřebiště  

 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje doplnění předmětu činnosti o předmět pod-
nikání zanikající příspěvkové organizace, a to s účinností ode dne 1. 1. 2016.   

• výroba, obchod a služby neuvedené v přílohách 1 až 3 živnostenského zákona 
• podnikání v oblasti nakládání s nebezpečnými odpady  
• výroba, instalace, opravy elektrických strojů a přístrojů, elektronických  

a telekomunikačních zařízení  
• silniční motorová doprava – nákladní provozována vozidly nebo jízdními soupravami  

o největší povolené hmotnosti přesahující 3,5 tuny, jsou-li určeny k přepravě zvířat nebo 
věcí, - nákladní provozovaná vozidly nebo jízdními soupravami o největší povolené 
hmotnosti nepřesahující 3,5 tuny, jsou-li určeny k přepravě zvířat nebo věcí 

 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje změnu Zřizovací listiny Správy majetku 
města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00839043, dle přílohy tohoto usnesení. 
Zřizovací listina Správy majetku města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 
00839043 se dnem 1. 1. 2016 mění tak, že se mění : 
- název organizace na Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace 
- předmětem činnosti se rozšiřuje o následující činnosti : 

• čištění města a zimní údržba komunikací  
• odvoz komunálního odpadu, provoz sběrného dvora 
• údržba veřejné zeleně a veřejných ploch 
• údržba veřejného osvětlení a hodin 
• péče o městské pohřebiště  
 

- doplňuje se předmět podnikání :  
• výroba,  obchod a služby neuvedené v přílohách 1 až 3 živnostenského zákona 
• podnikání v oblasti nakládání s nebezpečnými odpady  
• výroba, instalace, opravy elektrických strojů a přístrojů, elektronických  

a telekomunikačních zařízení  
• silniční motorová doprava – nákladní provozována vozidly nebo jízdními soupravami  

o největší povolené hmotnosti přesahující 3,5 tuny, jsou-li určeny k přepravě zvířat nebo 
věcí, - nákladní provozovaná vozidly nebo jízdními soupravami o největší povolené 
hmotnosti nepřesahující 3,5 tuny, jsou-li určeny k přepravě zvířat nebo věcí 
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Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje vydání ROZHODNUTÍ o sloučení 
příspěvkových organizací zřizovaných Městem Moravský Krumlov, Správa majetku města 
Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00839043 a Technická a zahradní správa 
Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00150118 s tím, že nástupnickou organizací, na 
kterou přecházejí práva a povinnosti organizace slučované dle § 27 zákona č. 250/2000 Sb., vč. 
práv a povinností z pracovněprávních vztahů, je Správa majetku města Moravský Krumlov, 
příspěvková organizace, IČ 00839043, s účinností ode dne 1. 1. 2016. 
 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje s účinností ode dne 1. 1. 2016 zánik a výmaz 
Technické a zahradní správy Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00150118  
z obchodního rejstříku vedeném Krajským soudem v Brně, v oddíle Pr, vložka 1430.  
 
Hlasování EN BLOC 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov ukládá Radě města zajistit postupné kroky vedoucí  
ke sloučení příspěvkových organizací a zajištění provedení změn v obchodním rejstříku vedeném 
Krajským soudem v Brně a Ústředním věstníku. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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9. Vstup do zájmového sdružení právnických osob „ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO“ - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta - Předkládám ZM k projednání a schválení vstup Města Moravský Krumlov do zájmového 
sdružení ENEGETICKÉ TŘEBÍČSKO. Přílohou přikládám přihlášku, stanovy, plán činnosti pro  
1. pololetí roku 2015 a zprávu o činnosti za rok 2014. Členský příspěvek aktuálně činí 5 000,- Kč  
za rok. Rozhodovat o účasti v již založených právnických osobách je dle § 84 odst. 2) písm. e) vyhra-
zeno zastupitelstvu města. Název Energetické Třebíčsko … JE leží v třebíčském okrese, proto ENER-
GETICKÉ TŘEBÍČSKO. Ale jak Moravský Krumlov, tak Ivančice by se měly stát silným partnerem 
v tomto sdružení a přeci jenom říkat ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO, Znojemsko a Brno - venkov  
je velmi, velmi nepraktické. Ing. Procházka, MSc. – mělo by to větší váhu. Starosta – mělo by to 
větší váhu. Silným partnerem je Energoregion 2020, který je v bezpečnostním pásu 20 km a obě dvě 
tato sdružení podnikají kroky, které by měly přinutit vládu ČR k nějakému rozhodnutí tak, aby 
150 000 lidí nebylo ohroženo na práci. Nejen pro Krumlov, ale pro celý region by to byla katastrofa. 
Ing. Procházka, MSc. – jestli to zase nebude další spolek, kterému se jen vždy pošle nějakej příspě-
vek a vykáže se na konci rozpočtu, že se to tam poslalo. Máme Energoregion, máme x dalších různých 
regionů, mikro a všeho dalšího … a prakticky jsme ještě ani na jednom ZM neviděli žádný pořádný 
výstup. Starosta – vzhledem k tomu, že jsem tuto interpelaci očekával, nedovolil bych si předložit sem 
jakýkoliv vstup do jakéhokoliv sdružení, které by nemělo svoji váhu a to myslím, bez jakékoliv ironie  
a nadsázky. Považuji toto sdružení za jedno z těch opravdu akčních, tvrdých a nekompromisních, které 
by hlavní smysl činnosti mělo naplnit. Ing. Šlapanský – kolik to sdružení má členů? Starosta – je to 
zde uvedeno. Když vezmu poslední stránku, je tam Třebíč, OHK Třebíč, spousta … Dukovany, Rou-
chovany … především spousta z Třebíčska. Nedokážu nyní říct přesné číslo, ale není to v jednotkách, 
ale řádově v desítkách. Čím víc tam bude sdružení, toto sdružení PO typu Moravský Krumlov, Ivanči-
ce, tak to sdružení bude mít silnější apel. V této chvíli můžu říct, je to asi 14 dní zpátky, proběhla kon-
ference v Třebíči „Postavme pátý blok“ a tato konference měla výrazný ohlas a dostala se i na jednání 
vlády ČR. Považuji to za velmi rozumné sdružení. Místostarosta – jak je tady přehled činností  
v I. pololetí roku 2015, tak jsem byl osobně toho jednání Hospodářského výboru Poslanecké sněmov-
ny, senátu přítomen … se spoustou novinářů a zástupců ČEZu, JEDU … váhu to má.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje vstup Města Moravský Krumlov do zájmového sdružení ENERGETICKÉ TŘE-
BÍČSKO, se sídlem Karlovo náměstí 104/55, Třebíč, IČ 01325680. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ Franti-
šek, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 
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10. Schválení dílčí změny č. 9 územního plánu sídelního útvaru Moravský Krumlov – „průmyslový 
areál firmy ANERO a. s.“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – k tomuto materiálu jste dostali další upřesnění, které jsme požadovali od Ing. Šťastného. 
Všem jsem ho rozeslal v emailové formě. Nebudu číst celou důvodovou zprávu. Vzhledem k tomu,  
že je zde přítomna celá řada místních podnikatelů z náměstí, dovolím si rozpravu rozdělit na dvě části. 
I. rozprava bude zastupitelů. Potom bude následně … zda bude chtít někdo vystoupit z řad podnikate-
lů, nemá s tím nikdo závažnější problém. Mgr. Lang – chtěl bych se jen zeptat na informaci, která 
proběhla na neformální schůzce ohledně toho, že bychom vyčlenili nebo nějakým způsobem dokázali 
ošetřit to, aby tam nebyl ten maloobchod. Ve zprávě bylo, že to nelze. Doslechl jsem se nebo nějaké 
informace mám o tom, že to snad i jde udělat. Nejde to nějakým způsobem na metry určit a vyčlenit? 
Aby prostě ten maloobchod tam nemohl být? Starosta – pane magistře, na informace typu doslechl 
jsem se, na ty vám neumím odpovědět. Umím vám odpovědět na to, že Ing. Šťastný předložil jasnou, 
konkrétní zprávu … maloobchod ano nebo ne. V této chvíli je tam uvedený návrh na omezení v řádu 
procent a to na maximálně 20-ti % částky. Nejprve bych ale nechal promluvit pana Ing. Jelínka. Ing. 
Jelínek – prvně řeknu za sebe. Zjišťoval jsem si o tom spoustu věcí. Jednak na stavebním úřadě, pros-
tě, kde jsem se mohl dozvědět nějaké informace. Ty informace, které se dozvídám a přístupy osob, 
které žádají o změny a tak různě … v mé hlavě dělají úplný chaos. Spoustu různých informací podlo-
žených, nepodložených. To je jedna stránka mé reakce. Druhá stránka je ta, že my se můžeme rozho-
dovat ve změně územního plánu dle regulí a pravidel, ve kterých ten územní plán vznikl. My nemůže-
me čerpat z nějakých jiných dispozic. Proto se přikláním k tomu, co jsem tu již řekl minule. Územní 
plán nám končí v roce 2017. Panu místostarostovi jsem dal metodickou pomůcku, ve které si můžeme 
všichni nastudovat, jak se člení dle nového stavebního zákona a územního plánování zóny a ostatní.  
A opravdu my, zastupitelé, bychom měli rozhodovat. Toto je oblast pro rodinné domy, toto je oblast 
sportu, toto je oblast průmyslu. A ne, abychom se nechali ovlivňovat reakcemi z různých stran a vy-
mýšleli jakékoliv pravidla a poučky na to … tolik procent ano, tolik procent ne. Za sebe říkám, že  
já vám doporučuji a vyslovuji, že nesouhlasím se zařazením této změny, ba naopak vyzývám všechny 
k tomu, ať společnými silami začneme přetvářet, připravovat nový územní plán. Starý nám v roce 
2017 přestane platit. Ať máme rozumnou koncepci na stole. Ing. Šlapanský – zaznamenal jsem 
v tomto krátkém procesu to, že bychom na zvážení měli mít více času. Proběhlo to na můj vkus celkem 
rychle. Souhlasím v podstatě s tím, co říkal Ing. Jelínek. Celý areál mi připadá natolik specifický, že 
tam vnášet a improvizovat tam s prvky takovými, jaké máme teď na stole … to si myslím je nešťastné. 
Když už pominu to, co se kolem toho slyší, nebudu to dál komentovat. Souhlasím s tím, co tu bylo 
řečeno Ing. Jelínkem. Domnívám se, že tento návrh je ukvapený. Neperspektivní, podporovat jej nebu-
du. Starosta – nemyslím si, že by to bylo něco ukvapeného. Dostali jsme na město žádost o změnu 
územního plánu, my jsme ji povinni předložit k projednání do ZM. ZM na ni nějakým způsobem rea-
guje. Byl bych rád, kdybychom tento bod nějakým způsobem uzavřeli. Tzn. uzavřeme ho hlasováním. 
Můj návrh usnesení bude znít – souhlasíme, tím si neuzavřeme cestu k dalšímu jednání v roce 2017.  
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Ing. Procházka, MSc. – toto je vlastně poprvé pádný argument, nechat to tak jak to je. Nový územní 
plán musí být hotový k 01. 01. 2017 či k 31. 12. 2017? Občanka města – chtěla jsem se zeptat, jestli 
my, podnikatelé, dostaneme slovo před hlasováním nebo až po něm. Starosta – vy jste se předtím ni-
kdo nepřihlásili. Dobře, máte slovo. Pí. Novotná – já jsem se chtěla vrátit k té minulé schůzce, kde 
bylo řečeno, že všechny ty služby, které tam jsou doteď, tam jsou nelegálně. Kdo si přečte definici 
průmyslové zóny, tak průmyslová zóna nikde neříkala, že tam se musí dělat, skladovat jen výrobky 
vyrobené například tím Vertexem. Tam, v průmyslové zóně … když si to chce někdo přečíst … co je 
definice průmyslové zóny … tam může být jak doprava, tak skladování, nic tam není nezákonného. 
Pozor, všichni, co tam jsme, to musíme zlegalizovat, ti jsou tam nelegálně. Průmyslová zóna umožňuje 
skladování i dopravní služby. To není nic nelegálního. Nevidíme my důvod, proč tedy najednou hlaso-
vat, když ta průmyslová zóna všechny ty činnosti, které tam jsou a popř. i budou … ta definice ničemu 
nevadila. Zapadalo by to do definice průmyslové zóny. Starosta – vzhledem k tomu, že se to projed-
nává dva měsíce, či tři, veškeré informace k tomu již byly řečeny. V této chvíli vracet to na začátek  
a hodinu tu vysvětlovat, jaký je rozdíl mezi tím slovíčkařením … Ing. Šťastný to vysvětluje dostatečně 
jasně. To, co říkáte vy, s tím nikdo nepolemizuje, ani do toho nevnáším nějaké emoce. Je to naprosto 
v klidu. Ing. Šťastný – já teda nevím, kde paní vzala tu definici. Stavební úřad se přímo řídí regulati-
vem územního plánu a územní plán říká, že je to plocha výroby a zakazuje tam občanské vybavení. 
Proto také stavební úřad vede ty konkrétní správní řízení. Starosta – z mého pohledu,  
a je možné, že se mýlím, je lepší hlasovat o souhlasu, který s největší pravděpodobností dle vašich 
reakcí, nebude odsouhlasen, čili nedojde ke změně územního plánu. Ing. Procházka, MSc. – k tomu 
územnímu plánu ještě jednou, ten teda trvá do 01. 01. 2017? Starosta – je to tak, že … ano, chystá  
se změna územního plánu, máme připravený časový harmonogram postupných změn a postupných 
diskuzí k tomuto plánu, protože očekáváme velkou účast z řad občanů města. Je to jeden 
z nejzásadnějších dokumentů rozvoje jakékoliv obce a je potřeba o tom vést rozsáhlou, kvalitní a plod-
nou debatu. Ing. Procházka, MSc. – dobře, ale co se stane v roce 2018, když bude stále starej územní 
plán? Starosta – ten budeme mít změněný v roce 2017. Ing. Procházka, MSc. – já se ptám, co se sta-
ne. Nechápu trvání toho územního plánu – je do roku 2017, a pak je nějaké provizorium? Starosta – 
ne, v roce 2017 předpokládám, že v té časové ose, která bude nachystána, bude již nový územní plán 
města Moravský Krumlov. Ing. Šťastný – jen doplním. Rok 2017 ne, novela stavebního zákona říká, 
že typy územních plánů, který má Moravský Krumlov, končí do roku 2020, takže ještě čas máme. Rok 
2017 je trošku mýlka. Ale již jsme dohodnutí, že letos již začínáme, protože to bude běh na delší trať, 
začínáme již s novelou. Po roce 2020, pokud nebudeme mít aktualizovaný územní plán dle nového 
stavebního zákona, prostě přestane platit. Ing. Procházka, MSc. – a to se stane co? Ing. Šťastný – 
město bude bez platného územního plánu, nebude moci žádat o dotace, … Starosta – já si dovolím 
utnout tuto debatu. Bude se pracovat na změně územního plánu, samozřejmě, že se to může stát. Já ale 
odmítám, jakoby v této chvíli (v dubnu 2015), že … Ing. Procházka, MSc. – no, když se nebude moct 
žádat o dotace, tak to je jen dobře. Mgr. Lang – když se neprovede ta změna, tím pádem tu nebude 
platit nic a každej si bude jakoby moct dělat, co chce? Starosta – právě že, nikdo nebude moci dělat 
nic. Ing. Šťastný – výstavba bude pouze v intravilánu. Město už těch ploch moc nemá. Naopak, návr-
hové plochy mimo intravilán tím pádem zaniknou a tím pádem bude výstavba utlumena.  
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Starosta – opakuji, to je prosím vás rok 2020. Tedy za 5 let a v roce 2015 chystáme první kroky, které 
povedou ke změně ÚP (územního plánu). Kroky nejsou administrativní, ale jsou i finanční. Ing. 
Šťastný – ÚP se projednává 14 měsíců, v Krumlově to bývá delší. Předpokládáme, že to bude trvat  
2 roky. Ještě je času dost. Jinak jsem měl již jednání. Je to rozdělené na 3 roky. A jak říká pan starosta, 
kvůli penězům, dle tabulek, které mají urbanisti a architekti z té komory architektů, tak jsou tam tabul-
kově města do 6 000 obyvatel (což by odpovídalo Mor. Krumlovu) 1 290 000,- Kč. Předpokládáme … 
nebo, bude určitě výběrové řízení na nového zhotovitele. Předpokládáme, že se výběrovým řízením 
nějaké ty peníze stáhnou, ale o moc to nebude. Jsme domluvení, máme již nějaké peníze. Na jaře  
či v létě uděláme výběrové řízení, na podzim by proběhla I. etapa, kdy už nějaké peníze v rozpočtu 
jsou, na další rok by se schválily další peníze na další etapu, už bychom měli i návrh smlouvy. Když 
vše půjde v pořádku, uzavírali bychom to v roce 2017, a tam by se zapletla ta poslední III. etapa. Roz-
dělené to máme tedy i z těchto finančních důvodů. Jak říkám, dle tabulek je odhadní cena 1 290 000,- 
Kč. Starosta – změna číslo 9 úzce navazuje na změnu ÚP číslo 8 a to jsou stavební parcely a místa 
v lokalitě „Nad Vrabčím hájkem“. Tato bude ale stále pokračovat. Dostali jsme pozitivní vyjádření 
z Krajského úřadu, takže budeme následně pokračovat. To je hlavní gró změny číslo 9 – pokračovat 
v přípravě výstavby RD, zasíťování pozemků.            
     
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zákona  
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, sou-
hlasí se zařazením dílčí změny: změna „plochy výrobní“ na „plochu smíšenou výrobní“ 
v průmyslovém areálu firmy ANERO a.s. do Změny č. 9 územního plánu sídelního útvaru Mo-
ravský Krumlov. 
 
Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 0 

Proti: 7 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., LANG Petr, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr.    

      Zdrželi se: 12 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEG-
LER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef       

 
 
11. Návrh OZV města č. 1/2015 Moravský Krumlov – nakládání s komunálním a stavebním odpa-

dem - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – k tomuto materiálu jste dle emailu, který jsem obdržel od Ing. Kocábové, dostali připomín-
ku k provozu Sběrného dvora. Tato připomínka bude předána panu řediteli Kabelkovi s tím, že násled-
ně na ni připravíme odpověď a upravíme v tuto chvíli provozní dobu dle přání. Dnes tu Ing. Kocábová 
není, očekával jsem nějaké doplnění, ale probereme to postupně. Dovolím si nečíst důvodovou zprávu, 
měli jste možnost se s ní seznámit.  
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Místostarosta – v této chvíli se Sběrný dvůr rekonstruuje. Do konce června 2015 by měl být zrekon-
struován v nových prostorách. I z FV tu zaznělo o administrativní budově. Jde o to, aby, jste o tom vy 
zastupitelé, také věděli. V rámci dotace jsou řešeny pouze plochy a zastřešené sklady, které tam jsou. 
Ta samotná administrativní budova nebyla v rámci dotace řešena. A to z toho důvodu, aby byla větší 
šance dotaci vůbec na rekonstrukci Sběrného dvora získat. V této chvíli řešíme to, zda administrativní 
budovu zrekonstruovat, zbourat a postavit tam nějaké buňky nebo řešit ještě nějaké rozšíření té samot-
né administrativní budovy. Tak jen, abychom o tom věděli, že nevím, jestli to stihneme do otevření 
toho nově zrekonstruovaného dvora nebo to budeme řešit posléze s novým ředitelem Služeb města. 
Jen, abychom věděli, že to probíhá, nějaké odhady vám k tomu mohu poslat, vám zastupitelům, s tím, 
o co se tam jedná.   
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku města Moravský Krumlov č.: 1/2015 o nakládání 
s komunálním a stavebním odpadem v předloženém znění, a to s účinností od 1. 5. 2015. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
12. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK – Azylové bydlení pro matky s dětmi v tísni – na 

provoz v roce 2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte důvodovou zprávu. V příloze předkládám ZM k projednání návrh Smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu JmK č.: 028974/15/OSV subjektu: JmK, Žerotínovo nám. 449/3 601 82 Brno, IČ: 
70888337 ve věci poskytnutí dotace na provoz sociální služby – Azylové bydlení pro matky s dětmi 
v tísni ve výši 97 200,- Kč. Tuto částku Město Moravský Krumlov přijímá formou dotace od JmK.  
Je to z mého pohledu administrativní schválení, spíše, má někdo dotaz k činnosti Azylového domu? 
Nevidím tak žádnou přihlášku. Čtu tedy návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK č.: 028974/15/OSV subjektu: JmK, 
Žerotínovo nám. 449/3 601 82 Brno, IČ: 70888337 ve věci poskytnutí dotace na provoz sociální 
služby – Azylové bydlení pro matky s dětmi v tísni ve výši 97.200,- Kč v předloženém znění  
a pověřuje starostu města podpisem příslušné dotační smlouvy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje postup města Moravský Krumlov ve věci schvalování přijetí dotací městem, a to 
dle výše finanční částky konkrétní dotace v souladu s vnitřním předpisem města č.: MěÚ 
10/2013.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13. Pokračování projektu „Angličtina – podpora jazykových znalostí žáků studentů v Moravském 

Krumlově“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – V důvodové zprávě je zase vše jasně popsáno. ZM se tím již zabývalo v roce 2014. Projekt 
byl schválen 32. usnesením. Je k tomu nějaká připomínka? Mgr. Lang – již jsem se na to ptal. Ohled-
ně toho, že ta angličtina je na ZŠ Ivančická, zda a jestli byl nějaký posun tak, aby byla i na ZŠ Klášter-
ní. Starosta – nepočítá se s tím, že by takto rozšířená výuka angličtiny pokračovala na obou dvou ško-
lách. Takto podporujeme výuku školy na Ivančické, a pokud rodiče mají zájem o výuku angličtiny,  
je na ZŠ Ivančická. Mgr. Košíček – chci to doplnit. Předevčírem Ministerstvo školství vyhlásilo vel-
kou výzvu z Evropských fondů. 800 000 000,- Kč má právě téct do jazykové gramotnosti. Bylo by 
dobré pak doporučit ředitelům, aby se, i na Klášterním náměstí, do toho projektu zapojili. Je to přesně 
vhodné pro výuku cizích jazyků a na jazykovou či čtenářskou gramotnost pro první stupeň. Je to doce-
la velký finanční objem. Tam by bylo možné získat ty peníze. Starosta – samozřejmě toto evidujeme  
a předpokládáme vypracování žádostí na podporu vzdělávání dětí v Moravském Krumlově. Občanka 
města – měli jsme zájem chodit do angličtiny na horní školu. Kačenka tam chodí do gymnastiky. Ka-
čenku jsem chtěla dát do kroužku angličtiny. Nebylo mi to umožněno. Prý jsme ze spodní školy. Je to 
diskriminace dětí spodní školy, opravdu. Musím platit doučování, protože to je jediná angličtina na 
DDM, která funguje veřejně, že si můžete zlepšit výslovnost svou či svých dětí. Pro mě je to diskrimi-
nační. Starosta – já tomu rozumím. Jen je potřeba vnímat to, že ZM odsouhlasilo projekt výuky na ZŠ 
Ivančická a dotuje ji finančně. Neodsouhlasilo projekt na ZŠ Klášterní. Obráceně …  
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Občanka města – jak já k tomu přijdu, když mám obě dvě moje děti na spodní škole? Co já jako rodič 
můžu dělat? Starosta – ať chodí na ZŠ Ivančická. Občanka města – jo, děkuju. Starosta – to jinak 
prostě nejde. Je spousta dětí, které jsou v regionu, které dojíždí do města. A je to obráceně. Je spousta 
rodičů z okolí, které dávají své děti na nám. Klášterní. Každá škola má nějakou svoji … jakoby k tomu 
neumím víc říct. Občanka města – vzhledem k tomu, že pokračuje ta angličtina na Gymnáziu, tak  
je to pro ty děti opravdu diskriminační. Budou tam potom znevýhodněny. Myslím si, že to ZM neod-
souhlasilo, tak to odsouhlaste. Přístup ke vzdělání by měl být rovnej. Starosta – ale on je. To není dis-
kriminační. Prosím vás, važme co je slovo diskriminační. Není diskriminační. Každý z nás má mož-
nost své dítě dát do školy dle svého uvážení. Občanka města – ale všichni nemůžou jít na Ivančickou. 
Starosta – tak jako všichni nemůžou chodit na Klášterní. Tak jako všichni nechodí na Gymnázium 
nebo na Střední odbornou školu. To je lichý argument. Rozumím tomu, že máte školu 100 metrů  
od domu. Ano, asi bych to požadoval taky, ale v této chvíli je výuka, protože je na to škola prostorově 
uspořádaná, vyučující jsou na angličtinu nachystáni, na rozšířenou výuku angličtiny … prostě to nejde 
dělat na obou dvou školách. Mgr. Lang – Mgr. Košíček říkal, že na to budou dotace, zda bychom ne-
mohli přijmout usnesení, které by toho pana ředitele ZŠ Klášterní na náměstí do toho mohli více dotla-
čit. Starosta - samozřejmě, že ZM nepřijme usnesení typu „ukládáme řediteli, aby v této chvíli podal 
žádost do angličtiny“. To se nejdříve musíme domluvit, celé to nachystat. Následně existuje Školská 
rada, ti, kteří jsou schopni to nachystat, ale prosím vás. Varuji vás před jakýmkoliv unáhleným roz-
hodnutím, protože tady najednou cítím nějaký tlak. To takhle nejde. Ing. Procházka, MSc. – byl  
to pokus. Většina byla spíše ze začátku proti, protože to stálo docela dost peněz. Zkoušelo se vůbec, 
zda to půjde. Nedávno se řešilo, proč je jedna škola přeplněná a druhá je prázdná. V prázdnější se to 
zkusilo, aby tam vůbec jakoby nějaké děti chodily. Pokud to funguje a bude fungovat, což jsme nevě-
děli, zda program bude fungovat, jestli se zvládne sehnat lektory, jestli to skutečně děcka budou dělat 
(ty zkoušky), když už to stojí tolik peněz. Pokud to funguje, nevidím problém, pokud by to nemělo 
pokračovat dál. Ale jakoby nahodile skákat ze školy na školu, zkoušet různý programy, to asi taky 
nejde. Teď z toho vyšly nějakým způsobem první děti, které už ty zkoušky mají, teď se budou dělat 
další zkoušky. Proč by se to pak dál nedalo? Taky bych chtěl, aby moje děti uměly anglicky. Neviděl 
bych to tak, že by se diskriminovali. Jen se to zkusilo, jestli to vůbec někde půjde. Když to evidentně 
někde jde … určitě zkoušet dál. Mgr. Kotková – chtěla jsem jen říct, že u nás je hodně prostoru a vý-
uku zajišťuje jazyková škola Petry Krejčí. V současné době jsou ty její skupiny úplně naplněny takže, 
ta výuka by pak ztratila také tu efektivnost. Má skupinky přibližně po 10 – 12 dětech. Když vyjde  
ta další dotace, rozšíří se to … probíhá to v odpoledních hodinách. Provozuje to jazyková škola Petry 
Krejčí, v současné době má skupiny naplněné. Mgr. Košíček – je zbytečné obviňovat ZM z nějaké 
diskriminace, protože schvalujeme souhlas či nesouhlas s aktivitou ředitelky ze ZŠ Ivančická a podle 
mě, jediný prostor, hlavní prostor na interpelace rodičů vůči vedení školy, je rodičovské sdružení  
a já o tom mluvím hlavně, protože jsem předsedou rodičovského sdružení na nám. Klášterní a já jsem 
pak z toho docela nešťastnej, když se nás tam sejde 10. Je to pak složitý prosazovat jakékoliv změny, 
když vyzývám všechny, aby tam padly nějaké přínosné myšlenky na úrodnou půdu. Pro toho ředitele 
je mnohem jednodušší reagovat na nějaké žádosti či podněty ze strany rodičů a ty bohužel nepřicháze-
jí. Je velmi jednoduché tam přijít a říct si, co byste si představovali a co byste chtěli. Ten prostor  
je tam vždy a bohužel diskutujících je poskrovnu, ne-li vůbec žádní. Mgr. Lang – když se to tedy roz-
šířilo, nebylo by možné to nějakým způsobem rozšířit? Starosta – já myslím, že jsem na to odpověděl 
dostatečně srozumitelně, už nevím, co na to říct jiného. Budeme se tím zabývat, ale předložíme návrh 
usnesení, který bude mít hlavu a patu, který bude mít náplň projektu – co, kde, kdy a jak. Usnesení 
bude, až bude připravený projekt. Slyšíte, že minulý týden byly vypsány dotace, já vám neumím říct 
nic víc. Nezlobte se na mě.  
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Pí. Kočí – k angličtině jsme přistoupili kvůli tomu, že jak jistě víte, probíhala optimalizace školství.  
A pro zatraktivnění výuky, jednak na Gymnáziu, protože se mělo slučovat s Ivančicemi, vymyslel  
se tady ten program, aby ty školy byly atraktivní. Jak Gymnázium, tak ZŠ Ivančická. Na Klášterním 
náměstí je přetlak a tam v obrovských prostorách je žáků méně. Rozhodně, pokud bude nějaký pro-
gram, který by se dal uplatnit i na školu Klášterní, ZM proti tomu rozhodně nebude, ale teď je situace 
taková. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 
2015 subjektu: Gymnázium Moravský Krumlov, Smetanova 168, 672 01 Moravský Krumlov, 
IČ:49438875 na realizaci projektu: „Angličtina – podpora jazykových znalostí žáků studentů 
v Moravském Krumlově – úroveň B2 včetně zkoušky FCE“ v předloženém znění a pověřuje 
starostu města jejím podpisem.   
 
Příchod pí. Marie Štolpová – 16.57 hodin - nyní celkem zastupitelů 20. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
 
14. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO SMM - 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – Administrativní záležitost - předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému 
využití pro příspěvkovou organizaci SMM 
 
- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 1.690.664,27 Kč 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM 
- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 1.690.664,27 Kč 
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 Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZ-
KA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ 
Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0 
 
 
15. Dotační řízení z rozpočtu města Moravský Krumlov – program VFP na rok 2015 - předkládá 

Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje materiál. S tím, že jste dostali v materiál nový, upravený a to dle jednání komi-
se pro VFP. Návrh je v tabulce. Subjekty, které podaly žádost a jejich návrh je menší než 50 000,- Kč, 
bude projednávat RM a pokud by RM doporučila navýšení té částky, bude vám předloženo příště. 
V této chvíli máte návrh projektů k odsouhlasení. S tím, že jsem činný ve Fotbalovém oddíle Morav-
ský Krumlov, jsem jeho statutárním zástupcem. Ohlašuji možný střet zájmů, ale zákon umožňuje hla-
sovat o přijetí této dotace. Pouze musím oznámit tento možný střet zájmů. Tím říkám, pokud někdo 
jiný jest statutárním orgánem jakéhokoliv subjektu, může o něm hlasovat, jen toto musí oznámit. Mgr. 
Ziegler – mám ten stejný problém. Ing. Procházka – já to stejné, TJ Polánka. Starosta – pan Pro-
cházka a pan Lang jsou řadoví členové FC, nejsou statutáry Rakšic, takže nemusíte toto oznamovat. 
Mgr. Lang – já mám takovýhle problém s tímto bodem. Nemám nic proti těm dotacím nebo takhle, 
ale navrhovali jsme člena do komise, která rozděluje veřejnou finanční podporu, bohužel žádný z členů 
nebyl jmenován, zvolen. Je to blbý, ale je to tak prostě. Druhá věc je taková, že v dnešní den dostanu 
teprve materiály k tomu, o kolik peněz vlastně budu hlasovat. To tam nebylo. Vidím to teď před sebou. 
Za půl hodiny si o tom těžko dokážu udělat obrázek. Největší problém je v tom, že já ani nevím o čem, 
kdo … na co chce ty peníze. Nemám nic … třeba dvouma řádkama napsaný … chceme tady 50 000,- 
Kč, na co? Starosta – vzhledem k tomu, že tento materiál, číslo 15, jest zúženým nebo jsou z něho 
vypuštěny některé jiné programy, které v tomto materiálu už byly, měl jste dostatečnou možnost  
se aktivně zajímat o to, co který subjekt daný projekt připravil. Není problém, abychom vám toto při-
pravili. Za druhé, že jste tento materiál dostal na stůl až dnes, to je naprosto pochopitelné, že to kritizu-
jete, já kdybych byl v opoziční lavici, taky bych takto kritizoval, ale prostě z časových důvodů to nešlo 
udělat jinak. Vzhledem k tomu, že termín žádostí byl před 14 dny, všechny subjekty … navíc, je tam 
ještě jeden velkej problém a to ten, že toto dotační řízení muselo být vyvěšeno na úřední desce a byla 
tam nějaká lhůta 30 dnů, proto je to tak zhuštěno všechno. Proto všechny subjekty dostaly možnost  
se přihlásit do dotačního řízení a byl na to jen týden … na sběr žádostí. Protože všichni už to měli při-
pravené, a aby tyto subjekty mohly pracovat, protože částky jsou poměrně vysoké, aby se na akce 
mohly připravovat, proto je to předloženo sem na toto jednání. Souhlasím s vámi, že to je krátká doba, 
ale jinak to z časových důvodů nešlo udělat. Mgr. Lang – mít, byť jednoho člena v komisi, který by 
tam nic moc neovlivnil, tak bychom ty informace měli a nemuseli bychom se teď handrkovat a zeptali 
bychom se toho našeho člena, kterého jsme si tam nominovali, a ten by nám poreferoval …  
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Starosta – pane magistře, ještě jednou … opět chápu váš stesk, ale pláčete na špatném hrobě  
a to z toho důvodu, že toto ZM odsouhlasilo 7 zástupců do této komise. Váš zástupce podporu nedo-
stal. Já vám na to neumím jinak odpovědět. Mgr. Lang – zeptám se, za zastupitele ODS je možnost, 
abychom my vůbec nehlasovali tady v tomhle? Starosta – ne, není to možné. Buď se zdržujete hlaso-
vání, nebo jste pro nebo jste proti. Ale není možno nehlasovat. JUDr. Kejík? Ano, můžete odejít, to 
klidně můžete. Ale nejde ne, že byste nehlasoval. Ing. Procházka, MSc. – já chci jen upravit, ona je to 
komise, tu jmenovala RM. Tady se bude hlasovat pouze o dotacích, který jsou nad 50 000,-. Mgr. 
Ziegler – já jen pro upřesnění. Tento materiál jste dostali v materiálech do zastupitelstva, až na výjim-
ky přesný, jen se snížily některý dotace, pod 50 000,- Kč … asi 4 to byly. A jinak, celý ten materiál, 
takhle jak tu je, jen na poslední stránce … zápis ze zasedání komise, která proběhlo ve středu 08. 04. 
2015. Do 31. 03. 2015 měly být podány projekty, než zpracoval kontrolní odbor, vlastně měl týden na 
to, aby zpracoval všechny ty žádosti, a my jsme zasedli 08. 04. 2015 … což byl jediný možný termín. 
Proto je to až teď, jako dodatečný materiál. A ty částky jsou upřesněny. Pokud to srovnáte s těmi pů-
vodními, které tam byly, jsou některé poníženy, některé padly pod 50 000,- Kč … a proto tam ani nej-
sou. Starosta – dobře. Děkuji za toto doplnění. Navrhnu následující proceduální postup. Návrh usne-
sení je u všech subjektů stejný. Smlouva jest u všech subjektů stejná. Dovolím si přečíst pouze částky, 
o kterých budeme hlasovat. Nejprve oblast TJ Rakšice. Podpora prokazatelných nákladů spojených s 
… 120 000,- Kč, AC Moravský Krumlov - činnost atletického klubu … 60 000,- Kč, podpora činnosti 
družstev FC Moravský Krumlov 350 000,- Kč, TJ Polánka 60 000,- Kč, provoz a údržba sportovního 
areálu Orel Jednoty Rakšice 98 000,- Kč, podpora tenisového oddílu 90 000,- Kč, Memoriál Jana 
Branče – Mistrovství Evropy 4spřeží 100 000,- Kč, v oblasti kultury je to Federace židovských obcí – 
dokončení obnovy židovského hřbitova – 50 000,- Kč, Krumlovské burčákobraní – hlavní program – 
pro o. s. M. K. 2012 – 70 000,- Kč, Spolek pro obnovu tradic – Pohádkové vánoce 2015 – 100 000,- 
Kč, MěKS – Kultura žije – 50 000,- Kč. Vyžaduje někdo zvláštní hlasování o některých z těchto dota-
cí? Pan Zpěvák – než se bude hlasovat, chtěl bych se zeptat, jestli je zpětná vazba, kontrola, jak je 
s penězi nakládáno. Starosta – všechny subjekty, které obdrží dotaci, tuto dotaci vyúčtovávají. Sou-
částí dotace je i fotodokumentace. Je to jedna z nejpřísněji střežených oblastí na jižní Moravě. Ostříž 
Florianová a Čubová, tam neproklouzne ani myš. Bc. Široký – chtěl bych se zeptat, existuje na to ně-
jaký klíč? Nebo jak se rozdělují ty dotace? Nebo se sejde komise a jen se rozhodnou … Starosta – je 
projekt, komise posuzuje tento projekt. Na základě požadavků v projektu komise diskutuje a probírá 
dané projekty. Bc. Široký – takže to je subjektivní názor té komise? Starosta – ano, sedmi lidí. Ano, 
je to subjektivní pohled. Bc. Široký – a nejsou dány žádná pravidla … Starosta – ty pravidla jsou sa-
mozřejmě dána. Ale nejsou to pravidla typu … Bc. Široký – třeba počet členů … Starosta – to tam 
všechno je. To se tam všechno dává. Jsou tam uvedené věci, na které se nesmí použít dotace. Občer-
stvení, platy, několik omezení. Je to spíše na maximální možnou podporu všech, kteří v tomto městě 
něco dělají. Samozřejmě předpokládáme, že bychom všichni chtěli více peněz, ale těm subjektům … 
teď mluvím za FC, za subjekty, které dotace dostávají … vždy jsme se nějakým způsobem snažili 
v maximální možné míře podpořit. Pokud dotace nevystačila, jsou ještě nějaké možné tituly, z hlediska 
repre fondu … nakupujeme z toho stále … poháry, ocenění … pódium jsme hradili z některých těchto 
věcí. Takže ZM souhlasí … čtu návrh usnesení:    
 
Návrh usnesení: 
ZM souhlasí se zněním textu vzorové Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města v rámci 
programu VFP na rok 2015.  
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Starosta – to je charakterově jiné znění usnesení, proto o něm nechávám hlasovat. Prosím, kdo je pro? 
Děkuji. Kdo je proti? Zdržel se hlasování? 
 
Nehlasoval LANG Petr, Mgr. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladi-
mír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 - ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZPĚVÁK Josef 
 
Starosta - Zda nebudete hlasovat, tak to není možné. Mgr. Lang – prostě nebudu. Starosta – to nejde 
říct, prostě nebudu. Jste povinován zákony této země. Buď … máte možnost odejít z této místnosti, 
pak nehlasujete … jste mimo. Pokud jste přítomen, máte právo hlasování. JUDr. Kejík? Je možná tato 
situace? JUDr. Kejík – pokud se na to pohlíží jako na absenci. Starosta – já pana Langa vidím, ne-
můžu pohlížet na jeho absenci. Mgr. Lang – jsem zvědav, jak vyřešíte tento problém. Starosta – pane 
magistře, my nemáme problém, vy máte problém. Je potřeba si to uvědomit. Vy nehlasujete. Byl jste 
zvolen zástupci tohoto města a vaší povinností je hlasovat. Pokud neplníte svoji zákonnou povinnost 
zastupitele, činíte tak se svým plným, vážným vědomím a svědomím, které máte. Dělejte si, co chcete, 
mně je to úplně jedno. To je vaše rozhodnutí, vaše volba. Ale jako právník, předpokládám, že jste 
v tomto oboru také vzdělán, byste měl vědět, jak máte hlasovat.   
Pí. Kočí – takže on nechce schválit ani ty krumlovské Vánoce? Starosta – to je problém pana magistra 
Langa. Nikdo nevyžadoval samostatné hlasování. Nechám tedy hlasovat en bloc o všech smlouvách  
a dotacích. Prosím, kdo je pro? Kdo je proti? Kdo se zdržel hlasování? 
 
Hlasování EN BLOC  
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro kultury subjektu: Federace 
židovských obcí v ČR ve výši 50 000,- Kč na projekt: „Dokončení obnovy židovského hřbitova 
v Moravském Krumlově – stavění a konzervace“ a pověřuje starostu podpisem příslušné 
smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast kultury subjektu MK 2012  
o. s. Moravský Krumlov, ve výši 70 000,- Kč na projekt: „Krumlovské burčákobraní – hlavní 
program“ a pověřuje starostu podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast kultury subjektu SPOT – 
Spolek pro obnovu tradic o. s. Moravský Krumlov, Smetanova 165, 672 01 Moravský Krumlov, 
ve výši 100 000,- Kč na projekt: „Pohádkové vánoce 2015“ a pověřuje starostu podpisem 
příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast kultury subjektu MěKS, 672 
01 Moravský Krumlov, ve výši 50 000,- Kč na projekt: „Kultura žije“ a pověřuje starostu 
podpisem příslušné smlouvy. 
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ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
FC Rakšice ve výši 120 000,- Kč na projekt: „Podpora prokazatelných nákladů spojených 
s provozem sportovních zařízení“ a pověřuje starostu podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
AC Moravský Krumlov ve výši 60 000,- Kč na projekt: „Činnost AC Moravský Krumlov“  
a pověřuje starostu podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
FC Moravský Krumlov, Pod Hradbami 193, Moravský Krumlov ve výši 350 000,- Kč  
na projekt: „Podpora činnosti družstev FC Moravský Krumlov“ a pověřuje starostu podpisem 
příslušné smlouvy. 
 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
TJ Polánka ve výši 60 000,- Kč na projekt: „Činnost TJ Polánka v roce 2015“ a pověřuje 
starostu podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
Orel jednota Rakšice ve výši 98 000,- Kč na projekt: „Provoz a údržba sportovní areálu Orla 
jednoty Rakšice + vstup zdarma pro děti a mládež na víceúčelové hřiště“ a pověřuje starostu 
podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
TJ Moravský Krumlov – oddíl tenisu ve výši 90 000,- Kč na projekt: „Podpora TO při přípravě 
sportovišť a zázemí pro rozvoj tenisových dovedností dětí a mládeže v roce 2015“ a pověřuje 
starostu podpisem příslušné smlouvy. 

 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu VFP 2015 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektu 
Jezdecký oddíl Moravský Krumlov, Zd. Nejedlého 1176, Moravský Krumlov ve výši 100 000,- 
Kč na projekt: „Memoriál Jana Branče, mistrovství Evropy čtyřspřeží“ a pověřuje starostu 
podpisem příslušné smlouvy. 

 
Nehlasoval LANG Petr, Mgr. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladi-
mír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 3 - ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZPĚVÁK Josef 
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16. „Energetické úspory objektu Sokolovny, Moravský Krumlov“ – smlouva se zhotovitelem – 
předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 
Místostarosta - Rada města vyhlásila na své 3. schůzi, dne 17. 12. 2014 výzvu k podání nabídek  
na akci „Energetické úspory objektu Sokolovny, Moravský Krumlov.“ VŘ probíhalo dvojkolově, kdy 
se v prvním kole prokazovala kvalifikace uchazečů a v druhém kole se oslovují firmy, které požadova-
nou kvalifikaci splnili. Do VŘ se k prokázání kvalifikace přihlásilo 7 zájemců. Někteří z nich poté byli 
vyzváni k doplnění a všichni zájemci splnili požadavky. Více viz přiložené protokoly.  
Následovalo oslovení těchto firem k podání nabídek. Vzhledem k  dotazům k zadávací dokumentaci 
byl termín pro podání nabídek dvakrát posunut na 13. 3. 2015 do 8:30. Nabídku podalo všech 7 zájem-
ců, kteří splnili požadavky na kvalifikaci. Nabídky byly poté ihned výběrovou komisí otevřeny a hod-
noceny viz protokoly o výběrovém řízení. Nabídka společnosti Metrostav byla vyřazena ze zadávacího 
řízení pro nesplnění požadavku stanoveného v zadávací dokumentaci. Níže uvádím její nabídkovou 
cenu a výsledné pořadí.  
 

Vyloučena Název uchazeče (dodavatele): Cena v Kč bez DPH 

 Metrostav a.s. 11 366 089,- Kč 

 
Pořadí: Název uchazeče (dodavatele): Cena v Kč bez DPH 

1.  OSP spol. s.r.o. 11 098 484,- Kč 

2.  MORAVOSTAV Brno, a.s. stavební společnost 11 209 550,- Kč 

3.  SPEDIMEX MORAVIA spol. s.r.o. 11 505 322,- Kč 

4.  VAŠSTAV, s.r.o. 11 768 679,- Kč 

5.  Hroší stavby Morava a.s. 11 987 341,- Kč 

6.  STASEKO PLUS s.r.o. 12 375 448,73,- Kč 

 
Příchod Ing. Helena Kocábová – 17.13 hodin - nyní celkem zastupitelů 21. 
 
Radě města na své 8. schůzi 17. 3. 2015 schválila výsledek tohoto výběrového řízení a nyní běží lhůty 
na podání námitek. Lhůta pro podání podkladů pro rozhodnutí o přidělení dotace je stanovena na 16. 
4. 2015. Jedním z podkladů je podepsaná smlouva se zhotovitelem. Proto předkládám zastupitelstvu 
města návrh smlouvy s vítězným uchazečem ke schválení. Pan Zpěvák – proč byl Metrostav vyřa-
zen? Místostarosta – je to uvedeno v materiálech. Vzhledem k tomu, že jsme požadovali jistotu, kte-
rá byla ve výši 200 000,- Kč, oni ji nesložili. Druhou možností byla bankovní záruka, oni ji měli  
do roku 30. 06. 2015. Vzhledem k tomu, že lhůty a zhotovení uplynou do pozdější doby (lhůta byla  
do půlky července) to znamená, že tím nesplnili.    
 



3. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 13. 04. 2015 

 23

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí výsledek VŘ na akci „Energetické úspory objektu Sokolovny, Moravský 
Krumlov“.  
 
ZM schvaluje smlouvu o dílo se subjektem OSP Moravský Krumlov, spol. s r. o., Okružní 394, 
Moravský Krumlov, IČO: 29262593 na realizaci akce „Energetické úspory objektu Sokolovny, 
Moravský Krumlov“ v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
ZM pověřuje Radu města komplexní administrací akce „Energetické úspory objektu Sokolovny, 
Moravský Krumlov“.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
17. Zápis z jednání Redakční rady MK novin ze dne 03. 03. 2015 - předkládá Mgr. Květoslava 

Kotková, členka RR 
 
Starosta – zde není potřeba o něčem hovořit. Otevírám rozpravu. Nikdo se nehlásí.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání Redakční rady MK novin konaného dne 03. 03. 2015. 
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18. Zápis z jednání OV Polánka 2 - 15 – předkládá David Čech, OV Polánka 
 
Starosta – upozorňuji všechny členy ZM, že na návrh OV bude opraven pomník padlým ve světo-
vých válkách v Polánce a 08. 05. 2015 zde bude provedeno pietní shromáždění k připomenutí tohoto 
výročí. Zde máme nutnost zvolit členy OV v Polánce a jmenovat předsedu tohoto výboru. Martine, 
máte k tomu nějakou připomínku? Ing. Procházka – asi David zůstane. Nebo jakoby připomínku 
nemám. Starosta – dobře a návrh bude na pana Davida Čecha. Z řad ostatních ZM? Nevidím přihláš-
ku do rozpravy.   
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání Osadního výboru Polánka 2 - 15. 
 
ZM volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, členy OV Polánka a za předsedu OV Polánka pana Davida Čecha s účinností od 14. 04. 
2015. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
19. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel SMM 
 
1. Pozemky 
a) Nabídka na odkup pozemků - Novosady 
Starosta – dovolím si nečíst důvodové zprávy. Pan Kabelka - Vlastníci pozemků nabízí k prodeji 
pozemky par. č. 1710/94; 1710/95; 1710/96; 3483/18; 3483/19; 3483/20; 3483/21; 3495/3; 3495/4; 
3495/5 a 3495/7 o celkové výměře10935 m2 vedené na LV 1324 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 100,- 
Kč/m2. Pozemky se nacházejí v lokalitě určené územním plánem pro bydlení, avšak z důvodu sou-
kromého vlastnictví pozemků nebude dlouhodobě možno výstavbu realizovat. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města neschválit výkup pozemků. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje odkup pozemků par. č. 1710/94; 1710/95; 1710/96; 3483/18; 
3483/19; 3483/20; 3483/21; 3495/3; 3495/4; 3495/5 a 3495/7 o celkové výměře10935 m2 vedené  
na LV 1324 v k. ú. Mor. Krumlov. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 2 - KOŠÍČEK Jan, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.  
 

b) žadatelka 

Starosta – potřebuje někdo k tomuto bodu vysvětlení? Nevidím.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku par. č. 57/5 o výměře 76 m2, druh pozemku – 
zahrada a části pozemku par. č. 55/1 o výměře cca 500 m2 z celkové výměry 4010 m2, druh po-
zemku – ost. plocha, vedených na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlov žadatelce. 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ Franti-
šek, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 
 
 
 
20. Korespondence 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
 
21. Různé 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé.  
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22. Diskuze  
Mgr. Košíček – chtěl jsem zastupitele oslovit s takovou úvahou, zda by nebylo vhodné, abychom 
si nějakým způsobem vytvořili skupinu lidí, nebo teď nevím, jakou tomu dát právní formu, ale mám 
pocit, že by město mělo být aktivnější ve vyhledávání a vytipovávání a všech souvislých aktivitách 
s těmi pozemky. Tady nějakým způsobem hlasujeme, jestli pozemky chceme koupit, nechceme koupit. 
Spousta z nás si to najde možná v katastru nemovitostí, ale myslím si, že město vůbec nemá ucelenou 
koncepci, které pozemky jsou v jeho zájmu. V okamžiku, kdy se o tom začne jednat, tak je to většinou 
spojené se souvislostí změny územního plánu a samozřejmě v tom okamžiku řešit již cenu pozemků 
mi připadne naprosto mimo mísu. Ty pozemky samozřejmě, v okamžiku, kdy začneme řešit změnu ÚP 
a jak dobře říkal pan Jelínek, ta změna ÚP před námi je, tak se ocitáme v úplně jiném řádu financí. 
Stejně je to potom v otázce převodu z pozemkového fondu. Hrozně by mě zajímalo, jestli jsou ještě 
nějaké pozemky kolem města Moravský Krumlov v majetku pozemkového fondu a zda je to v lokali-
tách, které mohou být pro město zajímavé. A zda jsme v minulosti s pozemkovým fondem řešili mož-
né převody do majetku města Moravský Krumlov. Ono to samozřejmě není jenom o tom, že se sejde-
me, část se dá projednat na RM, ale je to o spoustě hodin a času a hledání nějakých alternativ. Tak já si 
myslím, že by bylo opravdu záhodno, aby se vytvořil výbor či podvýbor, skupina lidí, která by tu pro 
tento případ byla. Dříve nějaká komise pro rozvoj města byla … nebo jak se ta komise jmenovala, ne-
vím úplně přesně, ale jsem si jistý, že by bylo potřeba se tím zabývat. Já sám za sebe nevím, co město 
Moravský Krumlov do budoucna chce, kam směřovat. Já to jako zastupitel nevím. Je to možná moje 
chyba, že se víc neptám, ale nevím, jestli to ostatní víte, tak mě pak někde možná poučte nebo něco, 
ale já to nevím, sám za sebe. PharmDr. Strieglerová – měla bych poznámku ohledně shromažďování 
tříděného odpadu, protože platby za likvidaci či umísťování odpadů jsou určitě větší a větší. A chtěla 
jsem se zeptat … města již přistupují na to, že biologický odpad mají ve zvláštních kontejnerech. Mu-
síme to naše životní prostředí trochu šetřit. Chtěla bych se zeptat pana ředitele Čemerky, jestli teda  
se bude zajímat o nějakou dotaci ohledně těch kontejnerů na biologický odpad a vůbec, jako město by 
se mělo přihlásit k třídění toho odpadu … trošku jako jiným způsobem. Například město Kyjov má … 
každý třetí dům má popelnici, když to tahle řeknu, na biologický odpad a opravdu vyváží odpad. Ob-
čané si mohou rozhodnout, že třeba vyváží odpad jednou za 14 dnů a město tímto ušetří 5 000 000,- 
Kč ročně, což je obrovská částka. Někdo si odpad na kompost může odvážet … spíš bych se fakt chtě-
la zeptat, jestli ta možnost pro to hospodárnější využití toho odpadu, když to takto řeknu, jestli existuje 
a jaké má město Moravský Krumlov možnosti. Starosta – dovolím si, než předám slovo panu Čemer-
kovi, říct jednu věc. Město, prostřednictvím mne, bylo osloveno na dlouhodobou víceletou spolupráci 
na likvidaci odpadu a připravuji pro to podkladový materiál, který by řešil komplexně vyřešení odpa-
dového hospodářství ve městě Moravský Krumlov. Prosím, nepředbíhejme zde nějaký vývoj. Samo-
zřejmě, že je to tak složitá věc, že nelze přijít a plácnout tu do tmy nějaký výkřik. Ale připravit kom-
plexní materiál, který by vyřešil kompletní zpracování odpadů ve městě Moravský Krumlov. I biolo-
gický odpad. Samozřejmě, že diskutujeme třídění odpadů, diskutujeme likvidaci odpadů. V tuto chvíli 
bude problém s likvidací trávy, půjde o velmi aktuální problém, který budeme řešit na nejbližším jed-
nání. V této chvíli odpovídám tímto způsobem – připravuji kompletní materiál, který by vyřešil či 
mohl by vyřešit ukládání, likvidaci odpadu pro město Moravský Krumlov tak, aby to městu Moravský 
Krumlov přineslo výrazný užitek. Nic víc, nic míň k tomu v tuto chvíli nechci říct. Pan Čemerka –  
já jen, že se na mě paní Strieglerová obrátila jako na ředitele. Nevím, kterého ředitele, protože já jsem 
v této době ředitelem Úřadu práce a ne ředitelem SMM nebo nějaké jiné organizace. To by spíše byla 
otázka na pana ředitele Kabelku. Já jsem ještě jmenován nebyl. Ale samozřejmě, v té koncepci, kterou 
tam mám, ano, informoval jsem se na nějaké věci a uvažujeme o tom. Jsem v kontaktu s panem staros-
tou.  
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Bc. Široký – jen jsem chtěl říct, že naprosto souhlasím s panem magistrem Košíčkem, s tím, co řekl, 
nicméně jednu věc podotýkám. Samozřejmě, pokud město a doufám, že město nějakou koncepci má  
a ví, o které pozemky má zájem, ale to úzce souvisí s tím připravovaným ÚP, s tou změnou, takže nel-
ze skupovat jenom … někdo tu vizi musí představit, protože o tom nelze jen tak … územní plán pak 
nejen přizpůsobovat. ÚP je živým materiálem, dlouhou dobu vzniká, na základě toho … do té doby  
je tajnej, že jo a může se o to to město … Starosta – děkuji za tu připomínku. Chtěl jsem provést shr-
nutí na konci i k té poznámce, kterou řekl Mgr. Košíček. Předpokládám ještě dotazy z řad obyvatel. 
Pan profesor – moje vystoupení poslední bylo naprosto zbytečné, kdyby orgány města pracovaly tak, 
jak mají. To jsem tady snad již rozebral. Dnešní vystoupení bude zase naprosto zbytečné, protože by 
nebylo, kdybych nebyl nařčen … kdyby nebylo vysloveno podezření z trestných činů, které jsem měl 
spáchat a to tady vyslovil velitel MěP. A teď pozor. Velitel MěP byl ve službě, byl v zaměstnání  
a musí se řídit zákony. Totiž každej může dělat, co chce, pokud to není v rozporu se zákonem, ale in-
stituce může dělat pouze to, co jí zákon umožňuje, dovoluje. A žádný zákon neumožňuje veliteli MěP, 
aby vyslovit podezření z trestné činnosti u konkrétní osoby. Tady byl jasně porušen zákon. Já uvažuji  
o finančním odškodnění, nezažaloval bych velitele MěP, ale město Moravský Krumlov, jakožto insti-
tuci. Ale do toho se mi příliš nechce, pokud bude příslušný činitel města poučen po stránce právnické – 
co může a co nemůže. Dále se domnívám, že by měl absolvovat „otiatrické“ vyšetření a protože jeho 
reakce byla velice rychlá, takhle vyslovit podezření z trestné činnosti, to by si nedovolil určitě ani 
předseda nejvyššího soudu. Ovšem možná nemá takové vzdělání jako velitel zdejší policie, městské. 
Potom, bylo to takové velice rychlé, impulzivní se mně zdálo … takže bych doporučoval i psychiatric-
ké či psychologické vyšetření. A také vyšetření po stránce filologického, protože tady … já tomu troš-
ku rozumím, že … tady možná dochází k záměně první a třetí osoby čísla jednotného. Totiž, když ně-
kdo řekne zastřelit, dotyčný slyší třeba zastřelím tě, tak by potom mohl použít i zbraň a to by mohlo 
dopadnout, tak jak už to dopadlo třeba před nedávnem, když jeden příslušník střílel. A já chápu, že 
městská policie je celkem ve stresu, že z médií se pořád ozývá … támhle trestná činnost toho onoho  
a podobně. Ale to tady samozřejmě nemůžeme řešit. Hovořil jsem tady o různých nebezpečích, které 
mě potkaly. I tento měsíc jsem musel uskakovat z chodníku, odstrkávat kabelou. Říkal jsem si, že 
možná ZM to nějak bude řešit. Toho jsem se nedočkal, a proto budu jednat tak, jak jsem tu řekl minu-
le. Ostatně, zatím tady mám svobodu projevu, i když svoboda pohybu je omezena. Ovšem, pokud 
zdejší orgán je impotentní, tak potom bude nutné bránit demokracii dle článku ústavy, který na tohle 
pamatuje a dává občanovi možnost. No a bránit je třeba demokracii třeba i železem. To jsem neřekl já, 
to řekl jistý žák německé školy v Socherle, dnešní Suchohrdly u Miroslavi, je po něm nazváno náměs-
tí. To náměstí je po něm nazváno proto, že se dopustil trestního činu velezrady, jinak by po něm na-
zváno nebylo. Tak. Takže k tomu asi tolik. Možná dostanu nějakou písemnou odpověď, možná ne, své 
jsem si řekl. A opakuji … naprosto zbytečně tu zase možná zdržuji, stejně jako posledně. Ale protože 
orgány, které by měly jednat, nejednají, tak to tady je. Jinak ještě na závěr. Samozřejmě, že jsem jako 
každý občan, který je povinen … se to dozví, že byl spáchán trestný čin, je povinen jej ohlásit. Já jsem 
se ohlásil u orgánů činných v trestním řízení a ty zatím o ničem neví, že bych měl spáchat trestný čin. 
To zřejmě ví jen tady představitel jisté instituce města. Takže já už se tím dále zabývat nemůžu, nebu-
du. O tom finančním odškodnění samozřejmě budu uvažovat, podle toho, jak se zachová tento orgán  
a ovšem slibuji, že po odečtení nákladů bych zbytek věnoval na tu naši školičku pro postižené spolu-
občánky, jak zde byl tento projekt vysloven posledně.  To je všechno. Starosta – děkuji za tento dis-
kuzní příspěvek s tím, že v této chvíli probíhá opravdu vyšetřování Policie České republiky. Byli jsme 
osloveni, byly předány veškeré nutné podklady k prošetření kriminální policií. V této chvíli nemohu 
vydat žádné stanovisko, dokud nebude jasně znám výsledek tohoto vyšetřování. Toliko k odpovědi na 
druhou interpelaci pana profesora.  
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Pan Čemerka – já se omlouvám, že se nemůžu jmenovitě obrátit na nějakou osobu, takže bych  
se chtěl obrátit na zástupce ODS a chtěl bych … zástupci ODS vydali tiskovou zprávu, kde uvedli,  
že moje dcera byla přijata do zaměstnání na Městský úřad bez výběrového řízení. Takže bych chtěl 
vědět, z čeho čerpali … to jste vy? Mgr. Lang – z čeho jsme čerpali. Tato informace se k nám dostala 
… my bohužel žádné informace nemáme. Bohužel, pan starosta s námi jaksi nekomunikuje. Pan 
Čemerka – ale vy jste tu zprávu vydali jako tiskovou zprávu vaší organizace, takže byste za ní měli 
stát. Mgr. Lang – ano. Já za ní stojím. Pan Čemerka – stojíte za ní? Mgr. Lang – ano, stojím za ní. 
Je to tak pane starosto, byla vybrána bez výběrového řízení? Pan Čemerka – já bych se k tomu vyjád-
řil. Starosta – poslouchejte, jste úplně mimo. Pan Čemerka – moje dcera se nedostala na obor,  
na který se chtěla dostat vloni, takže v rámci projektu „Odborná praxe pro mladé do 30-ti let“, tento 
projekt je financován z Evropských fondů a nedělá se na něj výběrové řízení, nedělá na něj výběrové 
řízení zaměstnavatel a nedělá na něj výběrové řízení Úřad práce, který tyto absolventy středních škol 
umísťuje, aby měli praxi a překlenuli nějakou dobu. Na základě rozhovoru s panem tajemníkem, Ing. 
Vavřinou, jsme se dohodli, že on … prostě bavili jsme se o tom, že potřeboval nějakou sílu na výpo-
moc, ale prostě finanční možnosti mu neumožňovaly přijmout novou pracovní sílu, tak jsme se dohodli 
tím způsobem, že vlastně je tu ona na stáži, stáž ukončí 31. 08. 2015 dohodou a Městský úřad to nesto-
jí ani korunu, ani korunu na jakýkoliv odvodech, na finančním ohodnocení, na ničem. Takže by bylo 
možná lepší, než vydáte tiskovou zprávu, zjistit si podrobné informace, není problém, víte, kde pracuji, 
zavolat mi, zeptat se, pokud nekomunikuje někdo tady z města, zeptat se mě. Já bych vám to sdělil. 
Řekl bych vám přesně číslo projektu, z jakého je to projektu a myslím si, že by pak nemuselo docházet 
k takovým přehmatům. Mgr. Lang – to výběrové řízení bylo teda u vašeho úřadu. Pan Čemerka – 
ano, ve Znojmě. Starosta – já děkuji za tyhle příspěvky. Já děkuji, dále k tomu nebudu … to, že se 
tady spousta lidí domnívá a pavlačové drby jsou považovány za ověřené informace, protože neumíte 
zvednout telefon, to je váš problém, ne náš. Ing. Procházka, MSc. – já jen jestli Kontrolní výbor ně-
jakým způsobem funguje, byl zvolen nebo nebyl? Starosta – Kontrolní výbor už normálně. Vzhledem 
k tomu, že další přihlášky do diskuze nebyly, dovolím si vše shrnout, než vyhlásím přestávku a návr-
hovou komisi odešleme k doplnění usnesení, proběhlo zde … chci reagovat na to, co bylo prohlášeno. 
Začnu s angličtinou a rozšířením výuky na ZŠ Klášterní náměstí. Bylo by dobře, kdyby jste spolu 
s Mgr. Košíčkem teď ještě probrali váš apel na ředitele školy. My to s ním probereme, pokud by byl 
zájem ze strany rodičovského sdružení, ze strany města bude pro to maximální podpora. Naopak, my 
chceme, aby tu byly děti vzdělané. V této chvíli jen ten projekt nějakým způsobem běží a nelze  
ho nějakým způsobem přeskupovat. Čili pokud … Občanka města – na to jsem se neptala. Já se ptala 
na možnost, jestli bych mohla docházet na horní školu? Starosta – v této chvíli … bylo by vhodné, 
aby z tohoto ZM vznikl jednoduchý apel (např. emailovou poštou) na ředitele školy … pojďme řešit … 
já to s ním samozřejmě proberu, záleží na vás. Interpelace Ing. Kocábové bude předána k uvedení do 
provozu panu Kabelkovi. Pan Mgr. Košíček zde řekl skupinu pro vytipování pozemků a jejich převody 
… pan Bc. Široký s tím souhlasil … provedeme nějaké návrhy možností tady tohohle řešení. Pan Mgr. 
Lang nehlasoval dnes. Vzhledem k tomu, že za historii tohoto ZM, já jsem tady patnáctý rok, Ing. Šla-
panský je služebně myslím nejstarší, toto nepamatuji, nechám prověřit tento postup Ministerstvem 
vnitra, odborem kontroly, protože si myslím, že je to zákonný postup, ale je to třeba moje domněnka  
a raději to nechám prošetřit MV. A Dr. Strieglerová měla poznámku k biologickému odpadu, na to 
připravujeme kompletní materiál. Ostatní návrhy usnesení jsou zaznamenány. K těmto pěti bodům, 
které jsem zde řekl, není žádné usnesení, proto na ně RM připraví odpověď. Tímto končím bod disku-
ze. Vyhlašuji přestávku na návrh usnesení a následně se zde sejdeme.   
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23. Usnesení 
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesla: Ing. Lenka Dobešová   
 
 
24. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 18.02 hod.   
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                            Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
 
        ………………………………….. 
                            Ing. Jana Florianová 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 
                    Ing. Milan Jelínek 
                                     
 
 
 

…………………………………..   
            Ing. Vladimír Lang           

 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 20. 04. 2015 
 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


